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Uprzejmie informuję, że na L sesji Rady Miejskiej 24 czerwca 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Agnieszka 

Danielewicz zgłosiła następujące wnioski: 

1) Poprosiła o przedstawienie planu pozyskania środków zewnętrznych na inwestycje 

drogowe. 

2) Jeśli chodzi o miejsca w liceach, Pani radna Krystyna Mierzejewska bardzo ładnie 
nam wszystko wyjaśniła. Ja również proszę i liczę na stworzenie nowych oddziałów 
dla dzieci, które chcą się u nas uczyć (wniosek radnej Krystyny Mierzejewskiej – 

znak KRM.0003.403.2021). 


		2021-06-28T13:15:17+0200




